
 

 

 

           14.7.21   
 

 כרם מהר"ל –ועד מקומי  

 7.7.21פרוטוקול ישיבה מיום  

   7.7.21הישיבה : תאריך 

 עמית טירק , פז-חברי ועד נוכחים: ליאת אילון, דגן אוקו, אייל גונן, גל ברמטוב

 מנהלת הקהילה   -בעלי תפקידים: אילנה 

 )אביב יובל לא נוכח(  ועדת ביקורת -אסף גבעוני וענבל ריףאורחים: 

 נושאים לדיון: 
  

 מוזמנים : אביב יובל, אסף גבעוני וענבל רייף  -ועדת ביקורת .1

 דיון  –ועדת יוזמות )שם ראשוני(  .2

 שלב ב' -פרויקט סולארי .3

 אירוע הוקרה למתנדבים   .4

  עדכונים שוטפים ממנהלת הקהילה: .5

 הפרדת שעוני מים בבית העם  .א

 מרור המושבית .ב

 טיפול בספסלים ופנייה למתכנן לגבי גני שעשועים    .ג

 גינה קהילתית .ד

 ה. חידוש הפעילות בפעלטון .ה

 
 :החלטות

 
עם מינוי מחודש של כמה מחברי הועדה, אנו מקיימים בזאת מפגש ראשון של ועדת  -ועדת ביקורת .1

. הוברר כי תפקידה העיקרי  2021המקומי וזאת בכדי לתאם את עבודת הועדה לשנת הביקורת עם הועד 

של הועדה, הוא לבדוק את פעילות הועד המקומי, עובדיו ולבקר את ההתנהלות הכספית של הועד 

המקומי. הוחלט כי בשלב ראשון תתכנס הועדה באופן עצמאי ותעלה נושאים שהיא מעוניינת לעסוק 

בתוך החודש הקרוב, יתקיים מפגש  . ועד המקומי יעלה אף הוא נושאים מטעמו ה במקבילוכי  , בהם

 שנה.  ביקורת האת הנושאים בהם תעסוק התאם נוסף על מנת ל

פורום של תושבים במושב שמעוניינים לתרום   הועד קיבל החלטה ליצור –ועדת יוזמות )שם ראשוני(  .2

 ולהוציא לפועל, פרויקטים לטובת הקהילה כולה.מיכולתם, עבודתם, כישרונם ועוד וזאת במטרה ליזום 

הוחלט כי הועד ייצור רשימה טנטטיבית של פרויקטים שהצורך בהם עלה עד כה ויתעדף אותם. בהמשך,  

 ייערך שיתוף ציבור לגבי הפרויקטים שיסתמנו כאפשריים לביצוע.  

 

 



 

 

 

 

 בתוך השבועיים הקרובים, תערך פגישה עם צוות מצומצם של תושבים על מנת להניע את  , כמו כן

 עבודת הועדה.  

 

מנהלת הקהילה דיווחה כי נבחר יועץ לפרויקט הסולארי בעקבות ועדת קניות    -שלב ב'  -פרויקט סולארי .3

מכרז להקמת  בסיוע היועץייכתב שבו שנוהלה במועצה. לפיכך, אנו עוברים לשלב ב' של הפרוייקט, 

תאים סולאריים על גגות מבני הציבור וקירוי מגרש הכדורסל עם גג סולארי. בהמשך, נוכל לצאת למכרז  

 עצמו ולהתחיל בביצוע הפרויקט.  

 

תפעול המושב השוטף נעשה בחלקו הגדול על ידי מתנדבים. הועד מעוניין   -אירוע הוקרה למתנדבים .4

 , הזמנות ופרסום ייצאו בקרוב 29/7אירוע ייערך ב להודות למתנדבים ולארגן ערב לכבודם. ה

 

  -עדכונים שוטפים ממנהלת הקהילה  .5

: בוצעה הפרדה של מערכת המים בבית העם לשני שעונים, אחד עבור  הפרדת שעוני מים בבית העם .א

המבנים במקום שמחויבים בתעריף מים ביתי ושעון נוסף עבור הגינון שמחויב בתעריף גינון הנמוך  

כן, בוצעה פנייה לאגודה להפסיק לחייב את הועד המקומי בתעריף הגבוה בעקבות  ה. כמובהרב

 ביצוע ההפרדה, וזאת החל מסוף חודש יוני.  

 ביוזמת ועדת תחבורה ובסיוע צוות מתנדבים מהמושב, שמחיםשמחים לעדכן כי : מרור המושבית .ב

ישנים והתקנת תמרורים חדשים.  לל החלפת תמרורים אשר כ-בוצע שלב ראשון של תמרור המושב 

 . בשבועות הקרובים יתבצע שלב נוסף של השלמת התקנת והחלפת תמרורים 

:  שעשועיםה גני נוף לגבי תכנון מחודש של השצפ במרכז המושב ו טיפול בספסלים ופנייה למתכנן .ג

בסיועו של איתי סיקולסקי. כמו כן, ספסל אחד   -הספסלים השבורים פונו מגני השעשועים  מעדכנים כי

בגן השעשועים הקטן, יוסב לספסל נגיש. הוועד מעוניין לפנות לאיש מקצוע בנוגע לתכנון מחודש של 

כל המרחב הציבורי במרכז המושב וגני השעשועים וממנו לגזור בשלב ראשון את חידוש פינות  

והספסלים בגני השעשועים כחלק מתכנון כולל. בשלב שני, תבחן האפשרות לשיפוץ וחידוש  הישיבה 

 גן השעשועים הגדול.   

: לאחר סיכום עם המועצה, הוחלט כי בשצפ שיועד להקמת גינה קהילתית, יתוכנן  גינה קהילתית .ד

הנוער והקהילה כולה.   פינות ישיבה. בהמשך, מוצע כי הבוסתן יתוחזק ע"י  גם  ויוקם בוסתן ובו ימוקמו

לצורך כך אנו נקבל תקציב ייעודי מתוך הקול קורא של משרד חקלאות. יתר התקציב והפעילות  

 גרת קול קורא הנ"ל, ינוהל ישירות ע"י המועצה והיחידה לאיכות הסביבה במרחבי המועצה סבמ

ים  בהובלת אסף בונה,  : מעדכנים כי בעקבות התגייסות של הורים מתנדבחידוש הפעילות בפעלטון .ה

השמשת ותיקון הציוד, יוכל הפעלטון   עםהתבצע ניקיון יסודי וסידור מחדש של הפעלטון. בקרוב, 



 

 

מספר מתנדבים יהיו אחרים על ניהול הפעילות   .בהתאם  והודעה על כך תמסר, להפתח מחדש

 .במקום ועל שמירת ההנחיות

ליסת ביטוח נושאי משרה במושב, יבדקו אופציות  פוליסת ביטוח נושאי משרה: יש צורך בחידוש פו . ו

 והצעות מחיר. בסוף החודש יחודש הביטוח. 

 

 
 
 
 
 

 ל" ועד מקומי כרם מהר
 
 

 
 

 


